
MØTEREFERAT
Møtet gjelder Samarbeidsutvalg (SU) Nidarvoll barnehage (barnehagedelt)

Dato og tid 03.10.2023 kl. 1930-2000

Sted Nidarvoll bhg

Deltakere Solveig Forsmo Lauvsnes, Anders Jordet, Kristin Hagen Olsen, Mari R Nyheim og Jan
Roger Aukan (vara for Unni Rotbakken)

Referent Jan Roger Aukan

Forfall Unni Rotbakken

Aktuelle saker på hver barnehage kan tas opp i dette barnehagedelte brukerrådsmøtet. Er det saker som
kommer frem som trenger ytterligere behandling, legges det plan for hvordan dette skal behandles.
Aktuelle felles saker løftes opp i felles brukerråd.

Sak/
spørsmål

Beskrivelse av saken og eventuelle vedtak Status sak- eks
- ferdig

behandlet
- behandles på

neste møte
- løftes til felles

brukerråd for
enheten

SAK 1: Konstituering:
Lokalt samarbeidsutvalg konstitueres med leder og nestleder

- leder: Solveig Forsmo Lauvsnes
- nestleder: Mari Røstkaft Nyheim

Ferdig behandlet

SAK 2:
Godkjenning
av referat fra
møte
30.05.2023

Referatet godkjennes Ferdig behandlet

SAK 3:
Aktuelle
saker

Gjennomgang og eventuelt behandling av aktuelle saker på barnehagen:

Personalet opplever igjen at skolebarn trekker opp mot gjerde ved
fjøset, og lokker barnehagebarna til seg. Her er det viktig at personalet
er oppmerksomme, da det oppstår uønskede hendelser. Sårbart med
det lille området bak fjøset, da det er vanskelig å holde oversikt der. Da
det foregår lek i dalen mellom skolen og barnehagen, er også parkerte
biler utsatt for skader. Skolen flytter inn i nytt bygg utpå denne våren.

Saken følges opp med:
- stenge av området bak fjøset (meldt til Trondheim Eiendom)
- barnehagen tar en formell henvendelse til rektor om

situasjonen, og at vi ikke ønsker skolebarn opp mot gjerdet og

Følges opp på neste møte

https://www.trondheim.kommune.no/globalassets/10-bilder-og-filer/01-barnehager/barnehager-n-s/nidarvoll-og-sunnland-barnehager/brukerrad/motereferat/2023/nidarvoll-bhg-30.05.2023---referat-barnehagedelt-su-mote-.pdf


lek ved parkerte biler

Personalet savner en mulighet for å dele opp området med fysiske
markører, når alle barna er ute samtidig. Her er det en mulighet for å
bruke, markeringstau / bånd. Under Koronaperioden, ble dette brukt.

Ferdig behandlet

Spørsmål om det går an å ha en felles havregrøtfrokost. Tas som en del
av sak i felles SU med evalueringen av mattilbudet.

Følges opp på neste felles
SU under sak “evaluering
av mattilbudet”


